
Referat 30. oktober 2023 
 

1 Rektor informerer Til info: 
- Helsesykepleierne skal med tiden flytte bort til gymsalen-bygget 
- Fritidsklubben ønsker støydempende tiltak. De må sette grenser 

for antall barn pga støy. Skal få støydempende plater i tak sånn 
at flere barn kan være der samtidig.  

- Kvalitetsoppfølgingsmøtet må gjennomføres innen 15.4. Skolen 
selv setter i år rammene for hva de ønsker at FAU skal si noe 
om. FAU inviteres på et møte sammen med rektor. På dette 
møtet kan FAU begynne på det konkrete arbeidet som skal 
gjøres på den enkelte skolen. Får også tid til å planlegge hva vi 
skal jobbe med ift Kvalitetsoppfølgingen. FAU bestemmer selv 
hvem som skal delta på dette møtet. Tema kommer 
sannsynligvis til å bli “elevmedvirkning”.  

- Summen fra Fysak-dagen til skolen i Afrika ca 11000kr 
- Må sette opp møteplan i SU. Leder og nestleder stiller fra FAU. 

Første møte blir før jul. 
- Grøt til grøt-dagen i desember sponses av FAU. Nedfelt i 

vedtektene.  
- Det kommer juletre ute i skolegården i år.  

2 Leder informerer - Cassandra har vunnet en kveld med Barnevakten med innhold 
“gaming”. Vi ønsker at de kommer etter nyttår, gjerne i midten av 
januar. Opplegget er tiltenkt både små- og mellomtrinnet. Vi 
ønsker også å invitere foresatte fra Li skole. Rektor sjekker 
gymsalens kapasitet. Mulig vi vil åpne for andre foresatte enn de 
som hører til på Flaktveit og Li skole. Bruke “Oppslagstavle for 
Flaktveit” som informasjonskanal? 
Kan Åsane arena være et alternativ hvis det blir veldig mange 
påmeldte? 

- ift til kveld med barn og voksne sammen, også dette med 
Barnevakten, så snakker rektor med sine ansatte og kommer 
tilbake med en ønsket dato og innhold for dette opplegget.  
 

 Diverse: - Hvem fra FAU skal møte på kurs i Kvalitetsoppfølging? 

 


